
Sverresborg Hoops Basket              
PROTOKOLL STYREMØTE 

Møtet gjelder: Styremøte nr. 6/2021 i Sverresborg Hoops Basket 
Dato og tid: Onsdag 18.8.21, kl. 19.00-21.00 
Sted: Havstein Klubbhus 
  
Deltakere: Mathias Aarskog, Geir Schønberg, Bjørn Åge Bergsjordet, Tommy Geving, 

Camilla Jensen, Helga Valør Wist, Guro Samanns og Hugo De La Plaza. 

Referent: Mathias Aarskog 
  
Saksliste 

Sak 6.1.21 Forrige styremøteprotokoll. 
 Styreprotokoll for møte 5. mai 2021 ble godkjent. 

Sak 6.2.21 Daglig drift.         Alle 
 Orientering 5 min på hver.  

Medlemsregisteret. 216 medlemmer i dag. 11 av disse meldt overgang til Midtbyen.  
Heldigvis stadig nye som vil spille for oss.      
Økonomi. Regnskap pr 30.6 ble gått gjennomgått og godkjent. SMN1 har bevilget 
kr 100 mill til gjenåpning av samfundet. Bjørn Åge sjekker om det er midler vi  
kan søke på.  
Arrangement. GU19 åpningscup blir avlyst i samråd med NBBF Midt.  
Summer Camp hadde bare 9 av 50 påmeldte fra andre klubber. Ble 
allikevel at veldig flott arrangement. Takk til Vegard Tøfte for organiseringen. 
Kickoff yngre spillere arrangeres 20.-22.8 med 50 unger. Takk til Guro for organiseringen. 
Neste arrangement blir regional kvalik NM GU16 og GU19 26.-28. november. 
Tillitsvalgte og foreldremøter. Planlegges fysiske foreldremøter fremover 
Sosialkontaktene. Gikk gjennom listen for sosialkontakter. Viktig at vi får  
sosialkontakter på alle lag når vi fremover kan treffe fysisk å ha lagssamlinger utenom 
basketaktivitet . Tar møte med sosialkontaktene for å orientere om viktigheten av dette. 
Rekruttering.  Neste arrangement for rekruttering er venneuke i september.  
Materialforvalter. Haster med å få bestilt nye drakter. Hoopsshopen og salg av  
supporterutstyr må intensiveres for å skape klubbtilhørighet. 
Hallvakter. Hallvaktsuke 16.-19. august går greit, men litt vanskelig å få foreldre til å stille. 

Sak 6.3.21 Styresaker som trenger vedtak.  
 Geir, Bjørn Åge og Mathias tar et møte med Hoops Elite for å formalisere et samarbeid. 

Sak 6.4.21 Klubbutvikling 
 Ble utsatt til neste møte. 

Sak 6.5.21 Eventuelt.  
 Ingen saker. 
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